

المستندات المطلوبة التأشيرة المغربية

A copy of your passport

نسخة من جواز سفرك

Share code

الشير كود

A copy of your ID/residence card

نسخة من بطاقة هويتك الاقامة

Two personal photos with a white background

صورة شخصية خلفية بيضاء عدد 2

If you are not a citizen of your country of residence, please provide proof of legal residence in that country, such as a residence permit, etc.

إذا لم تكن مواطناً في بلد إقامتك، يُرجى تقديم إثبات إقامة قانونية في ذلك البلد، مثل تصريح إقامة، إلخ

A travel document valid for at least three months beyond the planned return date

وثيقة سفر صالحة لمدة ثلاثة أشهر على الأقل بعد تاريخ العودة المخطط له

Purpose of travel/stay

غرض السفر/الإقامة

Proof of travel: A confirmed return ticket to the UK (plane, ferry, bus, etc.) or a fully paid reservation from your travel agent

إثبات السفر: تذكرة عودة مؤكدة إلى المملكة المتحدة (طائرة، عبارة، حافلة، إلخ) أو حجز مدفوع بالكامل من وكيل سفرك

Confirmation of an organized tour reservation or any other document describing the planned program

تأكيد حجز رحلة منتظمة أو أي وثيقة أخرى تصف البرنامج المخطط له

Travel health insurance

تأمين صحي للسفر

Travel medical insurance must be valid throughout the Morocco and cover medical expenses and repatriation costs up to a minimum of £30,000. The insurance must cover the entire period of your first stay (if applying for a multiple-entry visa). When traveling for winter sports, the medical insurance must cover these activities.

يجب أن يكون تأمين السفر الطبي صالحًا في جميع أنحاء المملكة المغربية وأن يغطي النفقات الطبية وتكليف العودة إلى الوطن بما لا يقل عن 30,000 جنيه إسترليني. يجب أن يغطي التأمين كامل فترة إقامتك الأولى (في حال التقدم بطلب للحصول على تأشيرة دخول متعدد). عند السفر لممارسة الرياضات الشتوية، يجب أن يغطي التأمين الطبي هذه الأنشطة

Accommodation: A hotel reservation or rental agreement showing your name and surname,

الإقامة: حجز فندق، أو عقد إيجار، يوضح اسمك ولقبك،

including the dates and address of your stay,

بالإضافة إلى تواريخ وعنوان إقامتك،

Three-month bank statement (current account).

كشف حساب مصري لثلاثة أشهر (حساب جاري). الموظف: خطاب من جهة العمل، لا يتجاوز تاريخه ثلاثة أشهر، يوضح منصبك في الشركة، ومعدلات الراتب، وتاريخ بدء عملك. العامل لحسابه الخاص: خطاب من محاسبك، لا يتجاوز تاريخه ثلاثة أشهر، يوضح نشاطك المهني، وتاريخ بدء عملك، ودخلك، ووضعك الاجتماعي والمهني. إثبات الوضع المهني (عقد عمل، شهادة عمل، كشوف رواتب، إثبات معاش تقاعدي) أو أي وثيقة ثبت صلاتك الشخصية ببلد إقامتك

Employee: A letter from your employer, no more than three months old, stating your position in the company, salary rates, and start date. Self-employed: A letter from your accountant, no more than three months old, stating your professional activity, start date, income, and social and professional status. Proof of professional status (employment contract, work certificate, payslip, proof of pension) or any document proving your personal connection to your country of residence.

تكلفة خدمة التأشيرة 120 £ غير قابل للرد مع اخذ في الاعتبار اننا غير مسؤولون عن قرار السلطات المعنية.

The visa service fee is 120, non-refundable, taking into account that we are not responsible for the decisions of the relevant authorities.